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Sandra – Labdien.Vai Saulkrastu novad

Labdien.
Vai Saulkrastu novada dome nodrošina kārtību pludmalē pretī Saules tiltiņam? Situācija
sekojoša, nāk Saulkrastu ģimenīte ar trijiem bērniem un trijiem maziem sunīšiem uz
pludmali, sunīši nokārtojas pludmalē uz aicinājumu sakopt nereaģē.
Vai Saulkrastu novada dome, lūdzu kādreiz sakārtos taku, kas ved uz Saules tiltiņu. Lūdzu
nerakstiet, ka tas atrodas pribātīpašumā, jo kā, tad jūs varējāt privātīpāšumā izvietot
informācijas zīmes? Cilvēki iet un šusminās par to, ka paliek bīstami.
Vai neesat domājuši par vienvirziena kustību Murjāņu, Liepu un Jaunajā ielā? Kājāmgājēju
drošiba tiek apdraudēta Murjāņu ielā. Cilvēkiem jāiet pa braucamo daļu un nemitīgi
jāpārkāpj satiksmes noteikumi, jo vienā ielas pusē tiek novietoti auto un pa to ielas malu
vaairs nav iespējams iet.
Kāda lietderība ir novērošanas kamerām, kuras tika izvietotas, lai novērotu konteinerus,
konteineru vaira nav, atkritumu urnu arī nav, bet tajās vietās tiek piegružots. Ko viņas
tagad novēro?


